

10046346/A

Advanced Contract Award Notice (ACAN) for:

Globalstar Canada Satellite Co. Satellites Services

Shared Services Canada (SSC)

1. **What is an ACAN:** An ACAN is a public notice indicating to the supplier community that a department or agency intends to award a contract for goods, services or construction to a pre-identified supplier, thereby allowing other suppliers to signal their interest in bidding, by submitting a statement of capabilities. If no supplier submits a statement of capabilities that meets the requirements set out in the ACAN, on or before the closing date stated for in the ACAN, the contracting officer may then proceed with the award of a contract.
2. **Definition of requirement:** Shared Services Canada (SSC) has a requirement for the procurement of a mobile satellite service. The purpose of this Advance Contract Award Notice (ACAN) is to signal the government's intention to award a contract for these services to Globalstar Canada Satellite Co. Globalstar Canada provides the full spectrum of managed Globalstar services including hardware sales, device activation, airtime, billing, and help desk services who can provide Globalstar managed services requirements that the client base receives today and requires in the future. For this reason it is proposed that this requirement be directed to Globalstar Canada, who is the only known firm capable of performing the contract.

Before awarding a contract, however, the government would like to provide other suppliers with the opportunity to demonstrate that they are capable of satisfying the requirements set out in this Notice, by submitting a statement of capabilities during the 10 calendar day posting period.

The professional services to be provided are as stated in the attached Statement of Work (Annex A) at the various locations stated in the Appendix A.

3. **Government Contracts Regulations Exception and Limited Tendering Reason:** It is proposed that a contract be directed to Globalstar Canada Satellite Co. for the supply of professional services for installation work. This requirement is directed to Bell Canada in accordance with exception Section 6 (d) of the Government Contracts Regulations that states that only one person or firm is capable of performing this contract.
4. **Period of the proposed contract and required delivery:** This contract is to be awarded on or before September 1, 2015, with delivery of services to commence immediately upon notification of contract award. The initial contract period shall start on September 1, 2015, for a 3 year initial period with 2 option years.
5. **Cost estimate of the proposed contract:** The Estimated cost of this contract is \$3,266M (including taxes).
6. **Vendor details:**

Globalstar Canada Satellite Co.
PO Box 8013
Postal Stn A
Toronto, Ontario
M5W 3W5, Canada

7. **Suppliers' right to submit a statement of capabilities:** Suppliers who consider themselves fully qualified and available to provide the services described herein, may submit a Statement of Capabilities in writing to the contact person identified below on or before the closing date of this notice. The statement of capabilities must clearly demonstrate how the supplier meets the advertised requirements.

Minimum Essential Requirements: Any interested supplier must demonstrate by way of a Statement of Capabilities that it can fulfill the requirements of the Statement of Work and the following requirements in order to be able to carry out the work:

- A minimum of 4 years of experience in the delivery of telecommunications experience within the last 10 years;
- At least 1 year of experience in the delivery of Globalstar Satellite services within the last 4 years

If a potential supplier submits a statement of capabilities during the posting period that meets the requirements set out in this ACAN, the government will proceed to a full tendering process on either the government's electronic tendering system or through traditional means in order to award the contract.

If no other supplier submits on or before the closing date a statement of capabilities meeting the requirements set out in this ACAN, a contract will be awarded to the pre-selected supplier.

8. **Security requirement:** This solicitation does not contain a requirement for vendor or personnel security screening.
9. **NSE Invocation:** SSC has invoked the NSE through an exchange of letters between ADMs for all requirements "related to the Government of Canada's electronic mail (email), network, and data centre infrastructure, systems and services". "On May 28, 2012, the Government of Canada announced on the Government Electronic Tendering Service that it had invoked the National Security Exception under the trade agreements in respect of procurements related to email, networks and data centres for Shared Services Canada. As a result, this requirement is subject to the National Security Exception."
10. **The closing date and time for accepting statements of capabilities is:**
- **August 28, 2015 @ 02:00 PM Daylight Standard Time EDT**

11. **Submission of statements of capabilities:** Suppliers may inquire or submit a statement of capabilities to;

Véronique Gravelle
Supply Officer
NEIS - PVR
Shared Services Canada
Email: veronique.gravelle@canada.ca
Telephone No.: (613-240-1526)

10046346/A

Préavis d'adjudication de contrats (PAC) pour:

Globalstar Canada Satellite Co. - Services de satellites

Services partagés Canada (SPC)

1. **Qu'est-ce qu'un PAC :** Un PAC est un avis public destiné aux fournisseurs avisant qu'un ministère ou un organisme envisage d'attribuer un contrat de biens, services ou de construction à un fournisseur pré-identifié permettant ainsi à d'autres fournisseurs de signaler leur intérêt à soumissionner en soumettant un énoncé des capacités. Si aucun fournisseur ne présente un énoncé des capacités répondant aux exigences énoncées dans le PAC, au plus tard à la date de clôture indiquée dans le PAC, l'agent d'approvisionnement peut alors procéder à l'attribution du contrat.
2. **Définition du besoin :** Le ministère des Services partagés Canada (SPC) a un besoin de procurer des services spécialisés pour installer, maintenir ainsi qu'opérer un Satellite de Globalstar ainsi qu'effectuer les services associées. Le but de cet préavis d'adjudication de contrats (PAC) est de signaler l'intention du gouvernement attribuer un contrat pour ces services à la Compagnie Globalstar Canada Satellite Co. Globalstar Canada offre la gamme complète de gestion de services de Globalstar, y compris les ventes de matériel, l'activation de l'appareil, le temps d'antenne, la facturation et les services d'assistance afin de répondre aux besoins de la clientèle actuelle ainsi que future. Pour cette raison, il est proposé que cette exigence soit dirigé vers Globalstar Canada, qui est la seule entreprise connu en mesure de répondre aux besoins énoncés ci-haut.

Avant d'attribuer le contrat, cependant le gouvernement voudrait offrir aux autres fournisseurs l'opportunité de démontrer qu'ils sont capables de satisfaire aux exigences énoncées dans le présent préavis en soumettant un énoncé des capacités pendant la période de 10 jours civils d'affichage.

Les services professionnels à être fournis sont mentionnés dans l'Énoncé des travaux ci-joint (annexe A) à divers endroits indiqués dans l'appendice A.

3. **Exception du règlement sur les marchés de l'État et procédures d'appel d'offres limitées :** Il est proposé que le contrat soit attribué à Globalstar Canada Satellite Co. pour la fourniture de services professionnels pour les travaux d'installation. Cette exigence est adressée à Globalstar Canada Satellite Co. conformément à l'exception Section 6 (d) du règlement sur les marchés de l'État qui stipule qu'une seule personne ou entreprise est en mesure d'exécuter le contrat.
4. **Période du contrat proposé et livraison requis :** Ce contrat doit être attribué au plus tard le 1 septembre 2015. Dès la notification de l'attribution du contrat, la prestation de services doit commencer immédiatement. La durée du contrat initiale commence le 1 septembre pour une période de 3 ans plus 2 années d'options supplémentaires.
5. **Coût estimatif du contrat proposé :** Le coût estimatif de ce contrat est de 3, 266,000.00\$ taxes incluses.
6. **Détails du fournisseur:**
Globalstar Canada Satellite Co.
PO 8013
Succursale A
Toronto, Ontario
M5W 3W5, Canada

7. **Le droit des fournisseurs de soumettre un énoncé de capacités:** Les fournisseurs qui estiment être pleinement qualifiés et disponible à fournir les services décrits dans ce présent préavis, peuvent soumettre un énoncé de capacités par écrit à la personne-ressource indiquée ci-dessous au plus tard à la date de clôture du présent préavis. L'énoncé de capacités doit clairement démontrer comment le fournisseur satisfait aux exigences annoncées.

Exigences essentielles minimales: Tout fournisseur intéressé doit démontrer au moyen d'un énoncé de capacités qu'il peut remplir les exigences de l'énoncé de travail et les conditions suivantes pour être en mesure de réaliser les travaux:

- Un minimum de 4 ans d'expérience dans la livraison de télécommunications dans les dernières 10 années
- Au moins

Si un fournisseur potentiel soumet un énoncé de capacités pendant la période d'affichage qui répond aux exigences énoncées dans le présent PAC, le gouvernement procédera à un processus complet d'appel d'offres soit sur le système du gouvernement d'appels d'offres électronique ou par des moyens traditionnels afin d'attribuer le marché.

Si aucun autre fournisseur ne soumet au plus tard à la date de clôture un énoncé de capacités répondant aux exigences énoncées dans le présent PAC, un contrat sera adjugé au fournisseur présélectionné.

8. **Besoin en matière de sécurité:** Cette sollicitation ne contient aucun contrôle de la sécurité à l'intention du vendeur ou du personnel.

9. **ESN Invocation :** SPC a invoqué l'ESN par un échange de lettres entre les sous-ministres adjoints pour toutes les exigences " liées au courrier électronique du gouvernement du Canada, le réseau et l'infrastructure de centre de données, systèmes et services. Le 28 mai 2012, le gouvernement du Canada a annoncé par le biais du Service électronique d' appels d'offres du gouvernement selon laquelle il avait invoqué l'Exception relative à la Sécurité Nationale en vertu des accords commerciaux à l'égard des marchés relatifs à la messagerie , les réseaux et centres de données pour Services partagés Canada . En conséquence, cette exigence est soumise à l'Exception relative à la Sécurité Nationale.

10. **Date de clôture et l'heure de l'acceptation des énoncés de capacités est la suivante:**

- **Le 28 août, 2015 à 14h Heure avancée de l'Est HAE**

11. **Soumission des énoncés des capacités:** Les fournisseurs peuvent faire demande de renseignement ou soumettre leur énoncés des capacités à:

Véronique Gravelle
Agent d'approvisionnements
NEIS - PVR
Services partagés Canada
Courriel: veronique.gravelle@canada.ca
Téléphone.: (613)240-1526